



Call for Papers/Appel à Contributions - First Years of Functioning of the African Continental Free Trade Area: Challenges and Prospects/Mise en œuvre de la Zone de Libre-Échange Continentale Africaine : Défis et Perspectives

By:

[Sâ Benjamin Traoré](#)
[Rimdolmsom Jonathan Kabre](#)

July 3, 2024

[☐ **Call for Papers - First Years of Functioning of the African Continental Free Trade Area: Challenges and Prospects** \[ENG\]](#)

Appel à Contributions - Mise en œuvre de la Zone de Libre- Échange Continentale Africaine: Défis et Perspectives [FR]

We are pleased to announce an upcoming international conference hosted by the Africa Institute for Research in Economics and Social Sciences (AIRESS)/ Faculty of Governance, Economics and Social Sciences/Mohammed VI Polytechnic University (#UM6P) in Rabat, Morocco, scheduled for March 3-4, 2025.

This conference seeks to gather scholarly contributions that explore conceptual and regulatory challenges facing the #AfCFTA. Submissions from legal scholars on traditional and cross-disciplinary perspectives are welcome. Contributions from non-legal scholars with a strong interest in the #AfCFTA as single authors or with a legal scholar as a co-author are also encouraged.

We invite you to submit the abstracts of the papers for review!

Submit here: <https://forms.gle/unXAKEu4dTWbwrmm9>

Important Dates:

- **Submission Deadline (abstracts):** August 30th, 2024
- **Decision Notification:** September 30th, 2024

For further information, please get in touch with **Ibtissame.BOURHNANE@um6p.ma**.

We look forward to your valuable contributions!

Appel à Contributions - Mise en œuvre de la Zone de Libre- Échange Continentale Africaine : Défis et Perspectives

Nous avons le plaisir d'annoncer une prochaine conférence internationale organisée par l'Africa Institute for Research in Economics and Social Sciences (AIRESS) / Faculté de Gouvernance, Sciences Économiques et Sociales (FGSES) / Université Mohammed VI Polytechnique (#UM6P) à Rabat, au Maroc, prévue les 3 et 4 mars 2025.

Cette conférence vise à solliciter des contributions académiques qui explorent les défis conceptuels et réglementaires auxquels la #ZLECAf est confrontée. Les soumissions de chercheurs en droit, axées sur des perspectives traditionnelles ou interdisciplinaires, sont les bienvenues. Les contributions de chercheurs dans d'autres disciplines ayant un fort intérêt pour la #ZLECAf, en tant qu'auteur unique ou avec un juriste en tant que co-auteur, sont également encouragées.

📄 Nous vous invitons à soumettre les résumés de vos articles pour évaluation!

📄 Soumettre ici: <https://forms.gle/unXAKEu4dTWbwrmm9>

Dates importantes :

- **Date limite de soumission (résumés):** 30 août 2024
- **Notification de décision:** 30 septembre 2024

Pour plus d'informations, veuillez contacter:

Ibtissame.BOURHNANE@um6p.ma

Nous attendons avec impatience vos précieuses contributions !

View online: [Call for Papers/Appel à Contributions - First Years of Functioning of the African Continental Free Trade Area: Challenges and Prospects/Mise en œuvre de la Zone de Libre- Échange Continentale Africaine : Défis et Perspectives](#)

Provided by Afronomicslaw